

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 54

FOR IMMEDIATE RELEASE
NOVEMBER 2, 1967

Canada and France to Co-operate on Defence Research

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that in the furtherance of their policy of strengthening relations between them, the Governments of France and Canada have agreed on arrangements intended to facilitate co-operation in defence research, development and production. These arrangements provide for periodic meetings of senior officials of both governments as necessary, in either Canada or France, to develop specific programmes in the defence research, development and production spheres.

No 54

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
LE 2 NOVEMBRE 1967

Coopération franco-canadienne dans le domaine de la recherche pour la défense

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce aujourd'hui, qu'en vertu d'une politique de renforcement des liens entre les deux pays, les Gouvernements de la France et du Canada sont convenus de certaines mesures destinées à faciliter la coopération dans le domaine de la recherche, du développement et de la production d'armements. On prévoit des réunions périodiques, dans l'un ou l'autre pays, entre hauts fonctionnaires des états respectifs pour étudier la mise en oeuvre de programmes particuliers dans ce domaine.